
 
 

 

Styrelsemöte med Södra Åsnens fibernät ek. för.  2024-06-18 

 
Protokoll 

 
Tid och plats:  2024-06-18 Långaryd 6, Urshult 
 
Närvarande: Tore Ragnarsson, Ingvar Johansson, Victor Jönsson, Leif 

Karlsson, Maria S Karlsson 
 
1.   Sammanträdet öppnas. 
 
2.  Maria S Karlsson valdes till mötessekreterare  
 
3.  Viktor Jönsson och Ingvar Johansson valdes till protokolljusterare. 
 
4. Dagordningen godkändes  
 
5. Föregående protokoll lästes 
 
6. Ekonomi  

Wextnet har skickat ut 5 fakturor föregående år 2023. De ska fakturera 
kvartalsvis vilket blir 4 st. per år. Agnetha Ragnarsson och Anita Humle 
från Fohlins redovisningsbyrå ska ha fixat till det på balansrapporten, 
men på årsmötet godkändes balansrapporten som var gjord innan 
ändringen gjordes.  
Det beslutades att behålla gamla balansrapporten och göra ny efter ett 
halvår för att få koll vad det är som inte stämmer. Anita på Fohlins 
redovisningsbyrå får kolla på det igen och förklara i skrift vad hon har 
gjort för förändring och se till så allt är korrekt.  

 
7. Revidering av bokföring för 2023 bör göras när ovanstående punkt 

stämmer. 
 
8. Nya anslutningar tar vi inte emot i dagsläget, då vi vill hitta en aktör som 

tar över. 
 
9. Överlåtelse av fibernätet.  

Styrelsen ska söka efter forum inom fibernät, där föreningen kan lägga 
ut förfrågan om intressekoll på föreningens överlåtelse av fibernät hos 
olika aktörer och sedan få in anbud. 



  
 
10. Det fanns inga övriga frågor. 
 
11. Nästa möte är inte bokat men styrelse bestämmer vidare efter månaden 

med sökande efter forum gått och bestämmer vidare. 
 
12. Mötet avslutas. 

 
 

 
 
 
______________________  _______________________ 
Ordf. Tore Ragnarsson    Sekr. Maria S Karlsson 
 
 
 
 
 
 
_________________________  __________________________ 
Justerare: Ingvar Johansson  Justerare: Victor Jönsson 

 
 


